

《单词百科:playgame是什么意思?playgame怎么发音?playgame的解释和用法》

英语单词playgame是什么意思?playgame怎么读?playgame怎么发音?英语巴士为您整理了playgame的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



playgame怎么读

playgame的读音: ['pleɪ ɡeɪ m]

playgame的意思

1、n. 儿戏, 玩笑;

playgame的双语例句

1、 Couple this with a system like Google Play Games Services, and you can really do some fun things with cross-platform, multi-device and multi-user gaming.

将其与Google PlayGames Services这类系统结合后，就能真正通过跨平台、跨设备和多用户游戏来做些有趣的事了。

2、At the same time, we should not simply pursue the liveliness and glad of the playgame.

在大力张扬游戏精神的过程中也要避免简单地追求游戏性的热闹和快乐。

3、But Playgame Spirit has been neglected and controversial for a long time. That the theory lags behind would have harmful effect on literature creation.

但与这种地位不相称的是，长久以来，游戏精神经常被人们所忽略，而且争议颇多，并时时被人所误读，这种理论上的滞后必将给创作带来不利影响。

4、The discourse summarizes Playgame Spirit into three points on the base of the theory of Zhou Zuo ren and Ban Ma: happy, liberty and fantasy which constitutes the whole and demonstrates strong vitality.

综合周作人、班马等人关于游戏精神理论的论述，本文将游戏精神的内涵归纳为三点：快乐原则、幻想原则、自由原则。

5、Design of Playgame Intelligence in Gobang

五子棋中的博弈智能设计

6、Children with plenty of fantasies and playgame spirit are easily put this tension into their imagination and thus create an adventure that full of excitement and self-relization. Step-mother is an important role to promote the unfolding of the story and leading the story to the high tide.

充满幻想和游戏精神的孩子，就容易将这种情境带入了自己的想象，塑造出一个刺激而又能显示自己能力的历程，继母便是这个历程里推动情节发展并带入高潮的重要角色。

以上是英语巴士为您整理的playgame怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

查看

更多关于p

laygame的用法、play

game的释义、playgame的相关详情请点击：<https://enbs.cn/playgame>